
 

 

 

ASSAMBLEA EXTRAORDINARIA D’ABACAT     14/01/2024 

 

Casa Xavi Vila, Sant Vicenç de Castellet,  a les 12h. 
 

Assistents:  
Aram Bernaus (president), Laura Castelló (sots president), Xavier Vila (tresorer), 

Jordi Pérez, Joan Marminyà, Xesco Olmos, Paul Keenan, Evelia Molina i  
Cristina Perdiguero (secretària). 

 
 

Àngel Gómez, Andreu Jam, Silvia Angles i Marc Roselló no han pogut assistir. 
 

Punts a tractar: 
 

1. Inici de temporada PE i nou format. (Aram) 
 

2. Trofeus. (Eve i Joan) 
 

3. Delegats de categoria i RU. (Aram) 
 

4. Nou compte corrent a SumUp. (Aram i Xavi) 
 

5. Bridlington 2024 Nations Cup. (Aram) 
 

6. Comissió Esportiva. (Laura i Joan) 
 

7. Protecció de menors i persones amb dificultats. (Laura) 
 

8. Management. (Xesco) 
 

9. Pàgina Web. (Aram) 
 

10.  Abacup? (Aram) 
 

11.  Proposta de penalitzacions per uniformitat pels jugadors de RU que no han 
participat la temporada 2023 i els de Segona. (Aram) 



1. Inici de temporada PE i nou format. (Aram) 
 

Donem per correcte el Projecte Esportiu el qual pujarem a la web d’Abacat i 
enviarem als socis per a que estiguin al cas sobre les novetats, canvis i nous 
procediments, junt amb el nou calendari.  
En quant al nou format, RU som conscients que hi hauran dubtes i potser costa una 
mica al principi, però esperem que mica en mica els socis vegin els avantatges i 
s’animin a participar.  
 
 
2. Trofeus. (Eve i Joan). 
 
Tenim en mà la proposta econòmica de la empresa dels trofeus amb qui hem estat 
treballant últimament. Però no ha sigut possible tenir una altre proposta per escrit 
amb els nous trofeus dissenyats per la Eve amb una empresa que els fa en 3D. Així 
doncs, per aquesta temporada continuarem treballant amb la mateixa empresa 
que fins ara i mirarem de preparar millor per a la propera els nous dissenys.  
Aprovem pressupost per fer ja la comanda.  

 
 

3. Delegats de categoria i RU. (Aram). 
 

Alguns membres de la junta s’ofereixen per ser delegats d’alguna de les categories 
que hi han: 

- Aram ho serà de Junior. 
- Eve de Noia. 
- Xavi de Màster. 
- Joan (amb l’ajuda de l’Oriol Ortega) de Sènior. 
- Herbert de Gran Màster 
- I de moment hi ha una vacant per portar RU. 

 
 

4. Nou compte corrent a SumUp. (Aram i Xavi). 
 

Veient les despeses que té tenir un compte amb el Banc Sabadell, hem decidit fer 
un compte amb SumUp, el qual no hi han comissions ni interessos. El Xavi 
s’encarregarà dels tràmits. 
 

 
5. Bridlington 2024 Nations Cup. (Aram). 

 
Tenim confirmats 2 equips; un de Mens A i un altre de Sènior. Un total de 10 
jugadors més el manager. Aquest últim anirà becat per aprovació mitjançant una 
votació dels membres presents de la junta.  
 
 
 



6. Comissió Esportiva. (Laura i Joan). 
 
La comissió esportiva estava dirigida per Vicens Escobairó, en el seu lloc, Laura 
Castelló serà qui s’encarregarà a partir d’ara, i per votació de la junta i unanimitat, 
el nou membre de la comissió esportiva serà Joan Marminyà. 

 
 

7. Protecció de menors i persones amb dificultats. (Laura). 
 

La EBA ens demana un protocol de protecció de menors i persones amb dificultats, 
així que buscarem tota la informació possible i aplicarem les mesures 
corresponents per a que tot funcioni correctament. 
 
 
8. Management. (Xesco). 
 
El tema del management de les expedicions, preparar i organitzar-ho tot, ho feien 
l’Aram i el Vicens, amb la seva falta, l’Aram necessita ajuda i serà Xesco Olmos qui 
s’encarregarà a partir d’ara. De totes maneres, continuem buscant a gent que 
vulguin ser managers i col·laborar i ajudar en la preparació de les expedicions.  
 
 
9. Pàgina Web. (Aram). 

 
Un altre tema del que també s’encarregava Vicens era de portar al dia la pàgina 
web d’Abacat, així que de moment s’encarregarà l’Aram d’anar actualitzant-la i 
tindrà l’ajuda de la Eve que s’ha ofert a fer-ho també.  

 

10.   Abacup? (Aram). 

La competició d’Abacup va ser una competició creada per l’Aram i per Vicens, ara, 
sense el Vicens, l’Aram ja no vol continuar amb aquesta competició, al menys de 
moment. Ja es veurà més endavant.  

 

11.   Proposta de penalitzacions per uniformitat pels jugadors de RU que no han 
participat la temporada 2023 i els de Segona. (Aram) 

No tenim clar (encara) la manera de penalitzar al jugador que no jugui uniformat el 
RU, però buscarem possibilitats i la millor opció per fer-ho. Tenim clar que la 
primera prova serà per avisar i comunicar que a la segona ja es prendran les 
mesures necessàries per tal de sancionar qui no compleixi les normes. Aviat us 
farem saber quelcom. 

La reunió finalitza a les 14:00h.  
 


